
Protokoll från U-sektion 

Plats: Digitalt via Google Meet 

Tid: måndag 7 december 2020 klockan 19:00 

 

Närvarande: Jonas M, Mattias J, Mathias O, Maria, Patrik, Frida, Eva.  

 

§ 1 Mötet öppnas 

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat.  

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Mötet godkänner dagordningen. 

 

§ 3 Val av justerare 

Till justerare väljs Mathias Ottosson.  

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelse 

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen gås igenom.  

 

Protokoll u-sektion  

 Priser för utdelning finns fortsatt att hämta på Bergslätt för några lag – Jonas har 

skickat ut påminnelser på nytt  

 Jonas och Mattias J kommer att leta nya medlemmar till ungdomssektionen under 

december 

Protokoll styrelse 

 Konstgräs – nytt bygglov är sökt och beslut förväntas i januari 

 Beslut att fortsätta med föreningsutvecklare/kanslist på 50 %  

 Nya sponsoravtal – Patrik jobbar på med denna fråga 

 Stående försäljning av plastpåsar ska ske under hela året – nu finns plastpåsar samt 

avfallspåsar att köpa 

 

§ 5 Planering 2021 

Ungdomssektionen beslutar under 2021 jobba utifrån följande vision:  

 Avbytarbås B-plan – slutföra det påbörjade projektet 

 Matchur – få sponsorpengar  

 Lock a room and talk – Mattias J framför att det vore bra om man i föreningen kunde 

ta fram temadag/utbildning för ungdomsledare som kopplas till föreningens 

värdegrund, t ex hur man ska möta spelare som vill sluta  

 Ny ljudanläggning 

 Ta fram ett nytt sponsoravtal – Patrik jobbar med denna fråga 

 Infoblad om vad som är på gång i föreningen – 2021 spås bli fortsatt kraftigt påverkat 

av covid men under året bör hela föreningen jobba med att ta fram ett koncept för ett 

infoblad inför 2022 



 Göra Bergslätt mer attraktivt – föreningen behöver lyssna in vad som skulle få folk att 

åka till Bergslätt 

 Få nya medlemmar till sektionen och att få det löpande arbetet att flyta på  

§ 6 Bingolotto 

Dryga 500 lotter ska säljas. 2 lag har inte hämtat ut lotter – Jonas skickar ut påminnelse till de 

lag som inte har hämtat ut lotter.   

§ 7 Övriga frågor  

Patrik informerar:  

 Arbete pågår med att hitta ny damlagstränare 

 Ecus cup ställdes in 2020 och kommer även att vara inställd 2021, Ecus har därefter 

inte förnyat avtalet – 3-årigt avtal har tecknats med Fiskespecialisten om att sponsra 

cup från 2022 och 3 år framåt  

 Föreningen har fått beslut om sponsring från Vida – föreningen får 5000 kr 

 Avgående medlemmar i ungdomssektionen, Frida, Eva och Mathias O, sitter kvar 

fram tills årsmötet i februari 

 Frida har haft hand om New Body-försäljning, Maria tar över detta med stöd av Frida 

för att komma igång  

§ 8 Nästa möte   

Jonas skickar ut kallelse till nästa möte när styrelsen beslutat om mötestider för 2021.  

Vid pennan 

Maria Andersson 


